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Emne: Foretræde for Trafikudvalget 

 

På vegne af HF Danshøj, HF Dan og HF Harrestrup, vil vi gerne bede om foretræde for Trafikudvalget 

vedr. Niveaufri udfletning ved Ny Ellebjerg. 

 

Grunden hertil er, at vi bekymrede for forslaget om at gøre finansieringen af Niveaufri udfletning ved Ny 

Ellebjerg afhængig af signalprojektet. Signalprojektet afsluttes først efter 2022, hvorimod udfletningen 

ved Ny Ellebjerg skal stå færdig i 2018. Vi undrer os over, hvordan man idag kan disponere over midler 

fra Signalprojeket, og vi er bekymrede for hvad der sker med spunsløsningen, såfremt midler ikke kan 

tages derfra. 

 

Vi er også usikre på, om broløsningen med etablering af spuns langs kolonihaverne bliver vedtaget ved et 

evt. regeringsskifte, idet formuleringen i Miljøredegørelsen og i Banedanmarks indstilling til ministeren er 

ret vag, og bl.a. omtaler den for os essentielle løsning som en variant.  

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

På vegne af HF Danshøj, HF Dan og HF Harrestrup 

Dunia Furahalliem 

Formand HF Danshøj 

tlf. 40160620 

  

Vedhæftet: 

 'HF Danshøjs høringssvar af 17. november 2014', der er støttet af HF Dan og HF Harrestrup  

 'Bilag 3' til vores høringssvar med beregning af erstatning ved valg af dæmningsløsningen. 

 

Transportudvalget 2014-15
L 143  Bilag 2
Offentligt
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